
lvlariola Gawlor.vska
Radna Rady Miasta
Wlociaw,ek

Wloclawek 29.10.2420

Pan
Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Wloclawek

Zwracam siq z uprzejm4 prosb? w imieniu mieszkaricow

Wloclawka o dorazn4 naprawg ulicy Le$nej na odcinku od Alei

Kazimierza Wielkiego do granic Miasta w kierunku osiedia Rybnica,

poniewaz opady deszczu spowodowaty ieszcze wigksze pogorszenie

stanu drogi, dlatego potrzeba jest natychmiastowa naprawa

nawierzchni i wyr6wnanie tej drogi aby mieszkahcy mogli

bezpieczni e przem ieszcza( t4 uli c4.

Uprzeimie proszE Pana Prezydenta o polxoc w tej tak waZnej

sprawie.
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